

CLEANING AND FACILITY SERVICES



Residential & Commercial Cleaning



Deep Cleaning



Electrical Works



Daily and Monthly



+968 9955304

Registration 162955



Dutdoor Cleaning

Part Time Cleaning

Glass Cleaning

Floor Cleaning

AC Maintenance

Deep Cleaning



HOUSE CLEANING

3.99 OMR/HR



- FLAT
- VILLA
- HOUSE

MONTHLY PACKAGES

VISITS OMR/MONTH 44.99 80.99 119.99



OFFICE CLEANING





- OFFICE
- SHOP
- MALL

MONTHLY PACKAGES

VISITS OMR/MONTH

44.99 80.99 119.99



Residential & Commercial

GLASS CLEANING



- CAFE
- **SHOP**
- **MALL**
- VILLA

PRICING

SITE SURVEY REQUIRED



AC CLEANING



- FLAT
- VILLA
- HOUSE
- SHOP

COMING SOON



- +968 9955304
- www.solefm.com



ELECTRICAL WORK



OUR SERVICES:

- FLAT
- VILLA
- HOUSE
- SHOP

COMING SOON



- +968 9955304
- www.solefm.com



PLUMBING WORK



- FLAT
- VILLA
- HOUSE
- SHOP

COMING SOON



- +968 9955304
- www.solefm.com

Terms and conditions

This is to communicate to you the following terms and conditions for your wellbeing, the wellbeing of other clients, the safety of your items, belongings, household, and the cleaners' wellbeing.

Pets:

If any pets belong to your household, kindly inform us prior to our arrival.

Temperature and Ventilation:

Kindly ensure the place is well ventilated and the temperature is maintained between 17-26°C for our cleaners to perform their duty in an appropriate environment.

Hazards:

For the safety of our staff, clients are responsible for informing Sole's team of any potential hazards in the home.

Should Sole's team cleaners deem hazards a risk to health and safety, services may be subject to cancellation. If no notice is given by the client 24 hours in advance, a late cancellation fee (75% of the booking value) will be applied.

الشروط والأحكام

نقدم لكم بعض الشروط والأحكام لضمان رضاكم الدائم عن الخدمة وضمان حقوق وسلامة العملاء الآخرين وسلامة أغراضكم وممتلكاتكم وحماية المنزل وسلامة وحقوق عمال النظافة.

الحيوانات الأليفة:

إذا كان هناك أي حيوانات أليفة في منزلكم، يرجى إعلامنا بذلك قبل وصولنا.

درجة الحرارة والتهوية:

يرجى التأكد من أن المكان جيد التهوية وأن درجة الحرارة تتراوح بين 17–26 درجة مئوية ليقوم عمال النظافة بواجبهم في بيئة مناسبة.

المخاط:

لضمان سلامة عمال النظافة، يتحمل العميل مسؤولية إعلامنا بأي مخاطر محتملة في المنزل.

إذا رأى عمال النظافة أن هذه المخاطر تشكل خطراً على الصحة والسلامة، فقد تخضع الخدمات للإلغاء.

وفي حال لم يتم الإبلاغ قبل 24 ساعة، يتم تطبيق رسوم إلغاء متأخر بنسبة 75٪ من قيمة الحجز.

